

《单词百科:legality是什么意思?legality怎么发音?legality的解释和用法》

英语单词legality是什么意思?legality怎么读?legality怎么发音?简答网为您整理了legality的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



legality怎么读

legality的读音:[li: gæl ti]

legality的意思

1、n.合法性;墨守法规;法律上的义务;

legality的近义词

1、justice n.正义;公正;法律制裁;审判员,法官;

2、lawfulness 法制,合法;

3、legitimacy n.合法(性),正统(性);合理;

4、 validity n.有效，合法性;效力;正确，正当;正确性;

legality的反义词

1、 illegality n.违法，不法行为;

legality的双语例句

1、 The government does not recognize the legality of this court.

政府不承认这个法庭的合法性。

2、 The auditor has questioned the legality of the contracts.

审计员质疑这些合同是否合法。

3、 Antitrust authorities must investigate the effect and purpose of an agreement to determine its legality.

反托拉斯当局需要通过调查该协定的影响和目的来确认其合法性。

4、 They intended to challenge the legality of his claim in the courts.

他们打算在法庭上对他的要求的合法性提出质疑。

5、 Some MKULTRA activities raise questions of legality implicit in the original charter.

一些MKULTRA的行动上升为在原始章程里,关于合法的暗示的问题。

6、 Judging the legality of the ordinance is within the province of the courts.

判决这条法令是否合法是由法院来决定的。

7、 The basic principles mainly consist of legality and reasonableness.

基本原则主要包括合法性原则和合理性原则。

8、 But some African governments expressed concerns over the legality of the transition.

不过,有些非洲国家政府对马达加斯加这次总统权力转移表示担忧。

9、 It is one of legality construction contents to make citizen know and obey law.

让公民懂得法律和遵守法律是法制建设的一项重要内容.

10、Fair compensation involves integrity, morality, and legality.

公平报酬包含有诚实、道德和合法的意义.

11、Financial administrative enforcement of law should. obey the principle of legality and rationality.

金融行政执法必须遵循合法性原则与合理性原则.

12、Responsible for the auditing of monthly sales material, assure its authentication and legality.

负责每月销售资料的审核, 确保其资料的完整、准确、合理.

13、The principle of legality was reiterated by the constitution of Claren.

克拉林顿宪法重申了这一法制原则.

14、It is marked by its servility, socialness, publicness, functionality and legality.

它具有服务性、社会性、公益性、职能性、法制性等特征.

15、Party A shall ensure the trueness, legality and effectiveness of all relevant materials provided.

应保证自己提供的所有相关资料真实、合法、有效.

16、The basic principles are economic legality, economic equilibrium economic development.

经济法的基本原则应该包括经济合法原则、经济平衡原则、经济发展原则.

17、Western companies are hamstrung because the legality of the scheme cannot be called into question.

西方公司之所以处境艰难是因为这项计划的合法性不容置疑.

18、The theoretical foundation is based on agent cost theory in economics and honest principle in legality.

竞业禁止的理论依据是经济学上的“代理成本理论”、法学上的诚实信用和忠实义务

原则.

以上是简答网为您整理的legality怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于legality的用法、legality的释义、legality的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/legality>

